
Referat fra styremøte i Fyresdal Idrettslag torsdag 29/09-2016 

 

Møtet starta:  kl 1900.  

Møteslutt ca:  kl 2100. 

Møtestad:  Fyresdal Næringshage – 1. Høgda i nybygg.  

  Inngang mot vatnet. 

Til stede: Espen Valseth, Gry Bergland, Elisabeth Taraldlien, Tarjei Lauvdal, 

Ann Merete Røed og Camilla Mostervik 

Sakliste: 

23/16 Godkjenning av innkalling og referat frå møtet 24/05-16. 

            Godkjent, men Telemark Lys er inne som sponsor. 

24/16 Informasjonssaker 

 Tilbud om basistrening på Sporty: 6-10 klasse får tilbod om trening på sporty. 

Basistrening med rettledning. Skolere litt innenfor kosthold/ernæring. Det laget 

personen tilhører, betaler for barnet på trening. Evt fleire lag deler på regninga 

viss barnet er med i fleire lag. Varighet 9 uker. Litt motstand frå idrettsrådet. 

Idrettslaget får 5000 kr ekstra frå LAM-midlene. Ikkje medlemmer kan melde seg 

inn i idrettslaget, da dekker idrettslaget utgiftene. 32 plasser i utgangspunktet, 

men det er rom for å ta inn flere. 16 barn på 2 grupper med 3 instruktører. 11 

påmeldte hittil. 

 Hallsamarbeid: Pinsemenigheten har ønske om å få med skolen, kommunen og 

idrettslaget på å bygge en ny hall. Det er ønske om å legge den på tennisbanen. 

Ikkje så interessant for skolen, blir langt unna mtp gymtimene. Kommunen har i 

utgangspunktet snakket om å bygge en hall frå 2018/2019. Kan de overtales til å 

spytte litt meir penger inn i dette prosjektet, slik at det blir en større hall enn 

opprinnelig tenkt? Må få meir info etterhvert. 

 Vannskade på klubbhuset: idrettslaget og fotballgruppa deler på utgiftene?  

 Telemark Klubbservice, samarbeid: de ordner med logo og varer. Alle 

medlemmene får gode rabatter på butikken på Skagerrak Arena. Kjempe gode 

avtaler på dresser, fotballsko, Umbro osv. Jobbe litt meir med å få til et 

samarbeid. 

25/16 Økonomi / Rekneskap 

 Kort gjennomgang frå kasserar: Mindre kulturmidler i år, 40.000 kr mindre. 

Mindre utgifter på enkelte ting, overskudd på 40.000, ikkje kommet inn LAM-

midler enda. Nedgang på innbetalte medlemmer. Sende ut purring på ubetalte 

kontigenter. 

 Ta opp eigenandel på vannskade:  Idrettslaget betaler den. 

26/16 Kort orientering frå gruppene:  

Svømmegruppa er litt ned. Ca 20 stk. Lage til svømmeskole før jul. Melde seg inn etter 

at de har prøvd seg litt etter jul. Svømmekurs med oppstart så raskt som mulig. 



Treningshelg denne helgen. Alle aldersgrupper er invitert med til Aquarama i 

Kristiansand.  

Fotballgruppa: Tron er på møte i kveld med Prosjekt Vest-Velemark. Basar onsdag 

2.november. Nytt styremøte i slutten av okt. 

Barneidretten: fiske i Breivik førre tysdag. 20 syklet i Hamaren. Mellom 10-20 barn 

med hver gang. Foreldre er gode til å stille opp. Avslutning sist i april. Reklamere på FIL 

sin fb side.  

Innebandy: er litt få spillere foreløpig. Må vurderes i november.  

Turgruppa: Bispevegsmarsjen ble gjennomført. 

27/16 Kultur/lam og tippemidlar. 

 Status: 61.000 frå kommunen, 35.000 lam midler, 15500 i grasrotandel som skal 

fordeles. 

27/16 Julekalender. 

 Status på innhenting av gevinstar. Ligger greitt an. Noen som ikkje er 

interessert i å være med, men stort sett positive tilbakemeldinger. Avtale med 

Sigrunn om vi kan hente gevinster på Sporten? 

28/16 Politiattestar, mangler noen attester. De må vi få purret på. Fotballgruppa og 

Symjegruppa tar tak i dei som manglar i eige lag. 

28/16 Ymse Kommunen har en handlingsplan fram mot 2019. Hamaren aktivitetspark, 

skytebane, fleirbrukshus byggestart 2018. Skiskyttergruppa har ønske om snøkanon 

innen 2017. Utbedring av løypene til Birtedalen. Idrettslaget har ingen spesielle ynskjer 

utover dette. 

Neste møte blir onsdag 9.november kl 19.00. 

Dersom de ikkje kan møte skal det gjevast beskjed til Espen,  

96999699 eller espen@valseth.net slik at me kan kalle inn ein vara. 

Fotballgruppa og symjegruppa bør stille med vara frå eige styre. 

 

mailto:espen@valseth.net

